

Date: 19 October 2021	تاريخ: 19 أكتوبر 2021
Disclosure Department- the Egyptian Stock Exchange Greetings,	إدارة الإفصاح - البورصة المصرية تحية طيبة وبعد،،،
<p>Attached hereto is a summary of the decisions of the Board of Directors meeting of GlaxoSmithKline S.A.E. (the "Company") held on Tuesday 19th of October 2021 at Three O'clock. The Board of Directors unanimously adopted the following decisions:</p> <ol style="list-style-type: none"> The Board unanimously approved the minutes of the Board of Directors meeting held on 10 August 2021. The Board unanimously approved the fair market value report prepared by the independent financial advisor Grant Thornton - Egypt for the consumer health business assets including the relevant movable assets (excluding real estate or machinery) and the relevant intangible assets (such as product registrations), which valued the assets at a total value of 1,179 million EGP (One billion one hundred and seventy-nine million Egyptian Pound). The Board unanimously approved the auditor's report on the fair market value report prepared by the independent financial advisor Grant Thornton - Egypt. The Board unanimously approved to convene another Board of Directors meeting, after the clearance from the relevant regulatory authorities and other stakeholders is obtained on the potential transaction, in order for the board to consider the sale in preparation for presenting the transaction to the shareholders and take the necessary decision in this regard, and to call for an Extra ordinary general assembly shareholders meeting. Noting that the company will abide by the provisions of Article 43 bis before carrying out the transaction. 	<p>مرفق طيه ملخص قرارات اجتماع مجلس إدارة شركة جلاكسو سميثكلاين ش.م.م ("الشركة") المنعقد في يوم الثلاثاء الموافق 19 أكتوبر 2021 في تمام الساعة الثالثة، وقد أتخذ مجلس الادارة القرارات الاتية بالإجماع:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. اعتماد محضر مجلس الإدارة السابق المنعقد بتاريخ 10 أغسطس 2021. 2. الموافقة بأجماع الحاضرين على اعتماد تقرير دراسة القيمة العادلة المعد من قبل المستشار المالي المستقل شركة جرانت ثورنتون - مصر لأصول الرعاية الصحية الاستهلاكية المنقولة (لا تشمل العقارات والآلات) والأصول المعنوية والذي انتهى الى تقييم تلك الأصول بمبلغ إجمالي قدره 1,179 مليون جم (مليار ومائة وتسعة وسبعون مليون جنيه مصري). 3. الموافقة بأجماع الحاضرين على اعتماد تقرير مراقب الحسابات بشأن تقرير دراسة القيمة العادلة المعد من قبل المستشار المالي المستقل شركة جرانت ثورنتون - مصر. 4. الموافقة بأجماع الحاضرين علي عقد اجتماع مجلس إدارة آخر وذلك بعد ورود موافقة الجهات الرقابية و الأطراف المرتبطة الأخرى على اقتراح بيع الأصول وذلك للنظر في عملية البيع تمهيدا للعرض علي المساهمين وأتخاذ الأجراء اللازم في هذا الصدد و الدعوة الجمعية العامة غير العادية للشركة للانعقاد علما بأن الشركة سوف تلتزم بأحكام مادة 43 مكرر قبل تنفيذ العملية.
Sincerely,	تفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير،،،
Name: Ashraf Mohamed Ibrahim Mansour	الاسم: أشرف محمد إبراهيم منصور
Capacity: Chairman	الصفة: رئيس مجلس الإدارة
Signature:	التوقيع:

19/10/2021
C.01/11



19/10/2021
C.01/11
إبراهيم منصور